

Covid-19 vaccination information for carers

English	Simplified Chinese – 简体中文
<p>The NHS is vaccinating people against Covid-19. The vaccine is safe and is the best way to protect ourselves from this deadly virus and also the people we care for.</p>	<p>NHS 正在进行对抗新冠肺炎的疫苗接种。疫苗是安全的，是保护我们自己以及我们所照顾的人员免受这一致命病毒侵害的最佳方法。</p>
<p>Carers are now being invited to have their vaccination.</p> <p>You should be contacted to have your vaccine if:</p> <ul style="list-style-type: none"> • you are linked into the Carers Hub • are known to your GP as a carer • have had a carer's assessment 	<p>现在邀请照护者进行疫苗接种。</p> <p>如果属于以下情况，您应当接到通知进行疫苗接种：</p> <ul style="list-style-type: none"> • 您已与照护者中心（Carers Hub）连接在一起 • 您的家庭医生（GP）了解您是一位照护者 • 您已进行照护者评估
<p>Follow the instructions in the letter you receive to book your vaccination.</p>	<p>请遵循您所接收的信件中的指示，预约您的疫苗接种。</p>
<p>If you are not known as a carer, please contact the Carers Hub. The Carers Hub provides free, confidential and personalised information, advice and support for carers of all ages including telephone and online support.</p>	<p>如果您未被记录为照护者，请联系照护者中心。照护者中心为所有年龄的照护者提供免费、保密、个人化的信息、建议和支持，包括电话和在线支持。</p>
<p>You can contact the Carers Hub:</p> <p>Website: www.tuvida.org/nottinghamshirehub Email: nottinghamshirehub@tuvida.org Call: 0115 824 8824</p>	<p>您可以通过以下方式联系照护者中心：</p> <p>网站：www.tuvida.org/nottinghamshirehub 电子邮件：nottinghamshirehub@tuvida.org 电话：0115 824 8824</p>
<p>More information about the NHS vaccination programme in Nottingham and Nottinghamshire can be found here: https://nottsccg.nhs.uk/covid-19/covid-19-vaccination-in-nottingham-and-nottinghamshire/</p>	<p>如需了解与诺丁汉和诺丁汉郡 NHS 疫苗接种项目有关的更多信息，请访问： https://nottsccg.nhs.uk/covid-19/covid-19-vaccination-in-nottingham-and-nottinghamshire/</p>